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REFERAT  
 
Ordinær generalforsamling afholdt: 
29. april 2025, kl. 19:00 – 20:00, Advokathuset, Kildebakken 1, 2860 Søborg 
………………………………………………………. 
 
Til stede: 14 medlemmer af foreningens 21 aktive medlemmer. 
…………………………………………………………. 
 
Dagsordenen er iht. vedtægterne følgende: 
 
Konstitueret formand Finn Bruun bød forsamlingen velkommen og startede med at nævne, at 
bestyrelsen foreslog advokat Henrik Ørum som dirigent. 
 
1. Valg af dirigent. 
 
Referat: 
Bestyrelsen foreslog advokat Henrik Ørum som dirigent, hvortil ingen af de fremmødte havde 
indvendinger. 
Henrik konstaterede, at generalforsamlingen var indkaldt med mindst 14 dages varsel og 
erklærede således generalforsamlingen for beslutningsdygtig. 
 
2. Bestyrelsens beretning  
- Ved konstitueret formand Finn Bruun 
 
Referat: 
Finn Bruun kunne oplyse, at bestyrelsen i løbet af vinteren var blevet reduceret til 3 
medlemmer, Roberto, Henrik M og Finn. ’Mandefald’ skyldes, at flere advokater i bestyrelsen, 
herunder tidligere formand, er flyttet til advokatfirmaet i København. 
Roberto, Henrik M og Finn samt vores revisor Dorthe havde herefter holdt et ”krisemøde” i 
januar måned 2025 hvor vi drøftede foreningens fremtid. 
Der var opnået enighed om, at hvis foreningen skal overleve, så må vi have flere medlemmer. 
Dette kan bl.a. ske ved, at vi får moderniseret foreningens vedtægter, så vi kan udvide 
medlemsgrundlaget til også at omfatte virksomhedsansatte advokater. 
Potentialet er, ifølge Advokatnøglen.dk, 448 advokater og et ukendt antal advokatfuld-
mægtige. 
Senere på dagens generalforsamling skal vi drøfte, og forhåbentlig vedtage, bestyrelsens 
forslag til nye opdaterede og mere rummelige vedtægter. 
 
Dirigenten bad om forsamlingens godkendelse af bestyrelsens beretning – hvilket han fik uden 
indvendinger. 
 
 
3. Aflæggelse af regnskab for det foregående kalenderår 2024, idet alle  regnskaber 
er offentligt tilgængelige på Foreningens hjemmeside. 
- Roberto Panada og Dorthe Lauritzen 
 
Referat: 
Roberto henviste det på foreningens hjemmeside fremlagte regnskab og pegede specifikt på, 
at indtægterne på kr. 16.800,00 afspejler kontingentbetaling for 21 advokatmedlemmer. 
Endvidere kunne Roberto oplyse, at foreningens aktuelle likvider udgør ca. kr. 37.000. 
 
Dirigenten bad om forsamlingens godkendelse af bestyrelsens regnskabet – hvilket han fik 
uden indvendinger. 
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Dirigenten konstaterede, at der ikke var nogen som havde input til behandling på dette punkt.
Referat:

Intet på dagsorden.
 Evt. valg af medlemmer til andre udvalg7.

Næstformand Sajitha Sureshkanna, Kasserer Roberto Panada, Henrik Munck og Sinan Gønen.)
(Bestyrelsen konstituerede sig umiddelbart efter generalforsamlingen: Formand Finn Bruun,

bestyrelsen: Roberto, Henrik M, Sajitha og Sinan – hvilket han fik uden indvendinger.
Dirigenten bad om forsamlingens godkendelse af følgende blev valgt til medlemmer af 

op til 7 medlemmer. Det var ikke tilfældet.
Dirigenten spurgte forsamlingen om der var andre interesserede da bestyrelsen kan bestå af 
medlem af bestyrelsen.
Heldigvis lod Sajitha Sureshkanna og Sinan Gønen sig ’friste’ af muligheden for at blive 
iht. gældende vedtægter, suppleres med mindst 2 medlemmer.
Nu hvor Finn er valgt som formand og Roberto og Henrik er villig til genvalg skal bestyrelsen, 
Referat:

Den nuværende bestyrelse (Roberto Panada, Henrik Munck og Finn Bruun) er villig til genvalg.
 Valg af medlemmer til bestyrelsen.6.

hvilket han fik uden indvendinger.
Dirigenten bad om forsamlingens godkendelse af Finn Bruun som foreningens nye formand –

på dirigentens direkte forespørgsel accepterede.
Flere i forsamlingen opfordrede Finn Bruun til at påtage sig hvervet som formand. Hvilket han, 
villig til at udfylde den ledige post som formand.
Dirigenten indledte punktet med at spørge, om der var nogen af de fremmødte, som ville være 
Referat:

 Valg af formand.5.

indvendinger.
Dirigenten bad om forsamlingens godkendelse af bestyrelsens indstilling – hvilket han fik uden 

advokater.
Bestyrelsen v/ Roberto foreslog, at vi uforandret fastholder kontingent på kr. 800,-/årligt for 
Referat:

- Foreslås uændret til 800 kr.
 Fastsættelse af kontingent.4.
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8. Valg af revisor. 
Dorthe Lauritzen er villig til genvalg. 
 
Referat: 
Formanden foreslog at Dorthe blev genvalgt. 
 
Dirigenten bad om forsamlingens godkendelse af genvalg af Dorthe Lauritzen som foreningens 
revisor – hvilket han fik uden indvendinger. 
 
 
9. Indkomne forslag. 

- Bestyrelsen foreslår opdatering af foreningens vedtægter, herunder mulighed for at 
udvide kredsen af advokater, som kan optages som medlemmer til også at omfatte 
advokater som er ansat i erhvervsvirksomheder (der er pt. potentielt 448 advokater som 
arbejder i retskredsen). 

 
Referat: 
Bestyrelsen v/Roberto gennemgik de væsentligste ændringer i forhold til gældende vedtægter, 
særligt udvidelsen af kredsen af advokater, som kan optages i foreningen. 
Der var enkelte spørgsmål til præciseringerne. Men forsamlingen var helt enig med bestyrelsen 
i, at der var tale om mere tidssvarende vedtægter og at det forhold, at vi kan få mulighed for 
at udvide kredsen af advokater, advokatfuldmægtige i foreningen er en tiltrængt forbedring.  
 
Dirigenter ville herefter gå over til formel afstemning/godkendelse af forslaget til de nye 
vedtægter. Først skulle det konstateres, om forsamlingen – iht. gældende vedtægter – var 
beslutningsdygtig. Da der var 14 advokater til stede (én ved fuldmagt) hvilket udgjorte 2/3 af 
aktive(betalende) medlemmer krævede det ’blot’ at 3/4 af de fremmødte kunne stemme for de 
nye vedtægter, for at disse kunne godkendes.   
 
Dirigenten bad om forsamlingens godkendelse af bestyrelsens forslag til nye vedtægter – 
hvilket han fik uden indvendinger, forslaget blev således vedtaget enstemmigt. 
 
 
10.Eventuelt. 
 
Referat: 
Dirigenten konstaterede, at der ikke var nogen som havde input til behandling under dette 
punkt og gav herefter ordet til formanden.  
 
Formanden takkede for dirigentens gode arbejde med at styre forsamlingen og takkede for-
samlingen for tilliden ved valget af ny formand. Herefter blev generalforsamlingen afsluttet. 
 
 
Godkendt: 
 
 
 
__________________________ 
Dirigent Henrik Ørum 
 
   
 ________________________
 Referent Finn Bruun 


